



جامعة الشارقة  
UNIVERSITY OF SHARJAH

مكتب مدير الجامعة

Office of the Chancellor

تعميم رقم: 27  
Circular No. 27

Date: 28/12/2020

التاريخ : 2020/12/28

**To: Vice Chancellors, Assistant Chancellor for Branch Affairs, Deans, Directors of Research Institutes, Directors of Centers and Departments, Faculty and Staff**

إلى: السادة الزملاء نواب مدير الجامعة، مساعد مدير الجامعة لشؤون الفروع، عمداء الكليات، مدراء المعاهد البحثية، ومدراء المراكز والمكاتب والإدارات وأعضاء الهيئتين التدريسية والإدارية

**Subject: Annual Incentives Awards for Distinguished Faculty Members [2019/2020]**

الموضوع : المكافآت التشجيعية السنوية لأعضاء هيئة التدريس المتميزين 2020/2019م

Dear All,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد ،،

With reference to the subject above, the University formed three committees to review the files of nominees for the Annual Faculty Incentives Awards for Distinguished Faculty Members (2019/2020) in the areas of scientific research, teaching, and university and community service. The committees studied the files in detail, according to the criteria for nominating the awards. Having reviewed the evaluations of the three committees and meeting with the heads of those Committees in the presence of the concerned Vice Chancellors, I am pleased to announce the names of the faculty members who have won awards. (please see attached list).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فقد شكلت الجامعة ثلاث لجان لدراسة ملفات المرشحين للمكافأة التشجيعية السنوية لأعضاء هيئة التدريس المتميزين (2020/2019م) في مجال البحث العلمي والتدريس وخدمة الجامعة والمجتمع، وقامت اللجان بدراسة الملفات دراسة مستفيضة وفقا لمعايير الترشيح للمكافأة. وبعد دراستنا لتقييم اللجان الثلاث واجتماعنا مع رؤسائها بحضور نواب المدير المعنيين، يسرنا الإعلان عن أسماء أعضاء هيئة التدريس الفائزين بالمكافأة كما هو مبين في اللائحة المرفقة بهذا التعميم.

On behalf of myself and the entire community of the University of Sharjah, I would like to extend my warmest congratulations to all winning faculty members. These awards represent appreciation for your valued and distinguished efforts in scientific research, teaching and university and community service, which contribute greatly to the University's goals and aspirations.

وبالأصالة عن نفسي وعن كافة العاملين في الجامعة أتقدم للسادة أعضاء هيئة التدريس الفائزين بهذه الجوائز بأطيب التهاني المباركة، فهذا يشكل تكريما لجهودكم القيمة وتميزكم في مجالات البحث العلمي والتدريس وخدمة الجامعة والمجتمع، مما يساهم في تحقيق أهداف الجامعة وتطلعاتها.

Wishing you all continued success in serving the University and community.

أتمنى لكم جميعا مزيدا من العطاء ودوام التوفيق والنجاح .

Best regards and congratulations,

وتقبلوا فائق التحية والتقدير،،،

**Professor Hamid M. K. Al Naimiy**  
Chancellor

أ.د. حميد مجول النعيمي  
مدير الجامعة



**Award Winners**  
**UOS Annual Faculty Incentive Award**  
**Academic Year 2019/2020**

**Research Category**

	Applicant Name	Collage/ Department	Total
1	Mohammed El-Gamal	Pharmacy	DH 20000
2	Rami Issa Al-Ruzouq	Engineering, CEE	DH 18000
3	Abrar Inayat	Engineering, SREE	DH 18000
4	Shaker Jamel Saleh	Business Administration	DH 15000



**Award Winners**  
**UOS Annual Faculty Incentive Award**  
**Academic Year 2019/2020**

**Teaching Category**

	Applicant Name	Collage/ Department	Total
1	Dr. Ahmed Farouk Radwan	Communication	DH 15000
2	Dr. Iman Abdel Shahid Ibrahim	Fine Arts and Design	DH 15000
3	Dr. Hany Omar	Pharmacy	DH 15000



**Award Winners**  
**UOS Annual Faculty Incentive Award**  
**Academic Year 2019/2020**

**University and Community Service Category**

	Applicant Name	Collage/ Department	Total
1	Dr. Fatma Hegazy	Health Sciences	DH 10000
2	Dr. Badia Alhashemi	Arts, Humanities and Social Sciences	DH 10000